
V–C–1 

 

文學士（中國語文研究）及教育學士（中國語文教育）同期結業

雙學位課程 

Bachelor of Arts (Chinese Language Studies) and Bachelor 

of Education (Chinese Language Education) Co-terminal 

Double Degree Programme 
 
 

課程主任 Programme Coordinator: 劉潔玲教授 Prof. Lau Kit Ling 

課程辦事處 Programme Office: 何添樓 G11 室 Room G11, Ho Tim Building  

課程網頁 Programme Website:  https://www.fed.cuhk.edu.hk/cled/ 

查詢 Enquiries: 3943 6712 

 

本課程為五年全日制課程，為有志投身中國語文教育的學生提供中國語文學科及教育

專業培訓。中國語言及文學課程的教學，由中國語言及文學系負責，而中國語文教育

課程的教學，則由教育學院負責。 

 

本課程學生須修讀 156 學分，學生修畢指定的學分，符合大學規定的要求，可獲頒授

文學士(中國語文研究)及教育學士（中國語文教育）同期結業雙學位。 

 

本課程的教育學士學位，具備學位教師教育文憑同等資格，畢業生毋需再修讀有關教

育專業文憑，即可在本港中、小學任教。 

 

本課程畢業生將具備穩固的語文基礎，對中國語言、文學、教育理論及技巧均有所認

識。畢業生可從事中小學教育、出版、大眾傳播、研究等工作，也可在已有的學業基

礎上繼續深造。 

 

修讀辦法、科目總表及科目概要，請參考《香港中文大學本科生手冊》

（http://www.cuhk.edu.hk/aqs）或課程網頁。 

 
This 5-year co-terminal double degree programme is offered by the Faculty of Education, The 

Chinese University of Hong Kong. It provides training in Chinese language and literature, 

language teaching methodology and educational studies. A variety of learning activities will 

be used to develop students’ professional knowledge and skills in Chinese language education. 

Students are required to complete 155 units of course work. Upon completion of all graduation 

requirements, students would be awarded both degrees of Bachelor of Arts and Bachelor of 

Education at the same time. They will also gain the equivalent of a Postgraduate Diploma in 

Education qualification. Programme graduates meet all the qualification requirements of 

school teachers of Chinese and can teach in primary and secondary schools. 

 

Please refer to the CUHK Undergraduate Student Handbook (http://www.cuhk.edu.hk/aqs) or 

programme website for the study scheme, course list and course descriptions. 
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